
101402 13 اســفند یکشــنبه  |  3028 ورزشیســال یازدهــم | شــماره  
w w w . s h a h r v a n d - n e w s p a p e r . i r

مس رفسنجان مدافع جدید جذب کرد 
علیرضا محمودى یکى از اعضاى بومى مس رفسنجان در سال 98 و فصل قهرمانى 
لیگ آزادگان، با نظر محرم نویدکیا به این تیم بازگشت. محمودى که سابقه حضور در 
تیم هاى ملوان، خوشه طلایى و مس شهربابک را نیز دارد، توانایى بازى در پست هاى 
دفاع و هافبک چپ را دارد و یکى از محصولات آکادمى باشگاه مس رفسنجان به 
شمار مى رود که مى تواند نارنجى پوشان را در ادامه نیم فصل دوم رقابت هاى لیگ 

برتر همراهى کند.

یکنان پرسپولیس درباره مسائل  صحبت درویش با باز
مالی 

کاظمى  شهید  ورزشگاه  راهى  پرسپولیس،  باشگاه  مدیرعامل  درویش،  رضا 
شد تا با اعضاى تیم دیدار و گفت وگو کند. درویش در نشست با بازیکنان در ارتباط 
با مطالبات آنها، دلایلى چون بدهى هاى گذشته که باعث ایجاد این شرایط شد و 
برنامه هاى در دست اقدام باشگاه براى پرداخت بخش دیگرى از دستمزد ها، قبل 
از پایان سال، گفت وگو داشت و گلایه ها و دغدغه هاى آنها را نیز شنید. حسین 

بادامکى، معاون ورزشى باشگاه، نیز او را همراهى کرد.

درخواست استقلال از فیفا برای پرداخت مطالبات 
سانتاکلارا

به نقل از تسنیم، باشگاه استقلال چندى پیش با رأى دادگاه حکمیت ورزش 
)CAS(، بابت انتقال محمد محبى از سانتاکلاراى پرتغال 500هزار یورو محکوم شد. 
باشگاه سانتاکلارا به دلیل پرداخت نشدن حق انتقال محمد محبى به استقلال از 
این باشگاه به فیفا شکایت کرده بود. در زمان مدیریت على فتح الله زاده اعلام شد 
که از 240هزار یورویى که باید پرداخت مى شد، مبلغ 90هزار یورو انتقال داده شد، ولى 
150هزار یوروى باقیمانده بلوکه شده است. فیفا نیز در واکنش به شکایت باشگاه 
سانتاکلارا اعلام کرد که مدارک باشگاه استقلال براى انتقال پول درست است و 
تنها باید مبلغ 150هزار یورو تعیین تکلیف شود. فیفا در ادامه از باشگاه استقلال 
درخواست کرد که مبلغ 150هزار یورو را به حساب باشگاه سانتاکلارا واریز کند که 
خ نداد. با توجه به زمان کم باقیمانده تا بارگذارى مدارک براى  این اتفاق در آن زمان ر
مجوز حرفه اى، مسئولان استقلال در نامه اى به فیفا خواستار پرداخت بخشى از 
پول سانتاکلارا از محل درآمدهاى این باشگاه در فیفا شدند. مسئولان استقلال 
امیدوارند فیفا این بار نیز همانند پرونده دستیاران ریکاردو ساپینتو، با انتقال این 
پول به سانتاکلارا موافقت کند. باشگاه ها تا 11 فروردین فرصت دارند مدارک خود را 

براى اخذ مجوز حرفه اى بارگذارى کنند.

سردار برای ماندن در رم حقوقش را کم خواهد کرد
سردار آزمون، مهاجم ایرانى با لورکوزن قرارداد دارد و به صورت قرضى در رم توپ 
مى زند. درخشش این بازیکن ایرانى و رابطه خوب با هواداران باعث شده است که 
سران این تیم ایتالیایى به دنبال انتقال دائمى او به پایتخت ایتالیا باشند. آزمون 
مصمم است که راهى بیابد و یک قرارداد بلندمدت با جالوروسى امضا کند. رم نیز از 
عملکرد این بازیکن راضى است و دوست دارد او را براى فصل بعد نیز در تیم داشته 
باشد. کوریره  دلو اسپورت مدعى است که آزمون حتى ایده کاهش دستمزد خود را 
ح کرده است. بر این اساس، آزمون  براى تسهیل قرارداد بلندمدت با رم ایتالیا مطر
حاضر است حقوق کمترى دریافت کند، ولى در رم باقى بماند.انتظار مى رود سران 
رم به زودى با سران بایرلورکوزن تماس بگیرند و وضعیت آزمون و آینده او را ارزیابى 
کنند. روابط بین دو باشگاه عالى است و جالوروسى امیدوار است که این امر بتواند 
مذاکرات آسان ترى را براى آنها رقم بزند. بایرلورکوزن به صراحت اعلام کرده است 
که آزمون در برنامه هاى بلندمدت باشگاه آلمانى جاى ندارد و این باعث مى شود 
تا رم کار تقریبا راحتى براى مذاکره با لورکوزن داشته باشد. پیش از این کوریره دلو 
اسپورت نوشت آزمون مى خواهد در رم باقى بماند و هر کارى که بتواند انجام مى دهد 
تا بتواند لورکوزن را متقاعد کند تا او به صورت دائمى در رم حضور داشته باشد. رم براى 

دائمى کردن قرارداد آزمون باید 12.5میلیون یورو به لورکوزن بپردازد.

اپنی به قائدی پیشنهاد یک تیم ژ

مهدى قائدى بازیکن الاهلى است که در فصل جارى در اتحاد کلباء بازى مى کند. 
صفحه منبر الشباب که مختص به اخبار الاهلى امارات است، اعلام کرد که مهدى قائدى 
با پیشنهاد یک تیم ژاپنى مواجه شده است، بدون آنکه از اسم این تیم سخنى به میان 
آورد. با توجه به اینکه باشگاه اتحاد کلباء به همکارى خود با فرهاد مجیدى پایان داد، این 
احتمال زیاد است که مهدى قائدى هم این تیم را ترک کند، البته او عملکرد بسیار خوبى 
در این تیم اماراتى داشته است.بعد از شکست تیم ملى فوتبال ژاپن برابر تیم هاى ایران و 
عراق در جام ملت هاى آسیا علاقه ژاپنى ها به جذب بازیکنان ایرانى و عراقى افزایش یافته 

و این احتمال وجود دارد که قائدى هم سر از لیگ ژاپن درآورد.

اعزام ۲ ورزشکار اسکیت بُرد به مسابقات انتخابی 
المپیک 

آخرین مرحله از مسابقات گزینشى کسب سهمیه المپیک 2024 پاریس در رشته 
اسکیت بُرد ماده خیابان از فردا )یکشنبه( در اسکیت پارک دبى هاربر امارات آغاز و 
به مدت یک هفته پیگیرى مى شود. از ایران هم دو نماینده به نام هاى على سلیمى و 
آرین استحمامى در این رویداد مهم به رقابت با حریفان خود خواهند پرداخت. رشته 

اسکیت بُرد براى سومین بار در مسابقات المپیک حضور خواهد داشت.

استقلال با ۲ غایب مقابل مس رفسنجان
تیم استقلال در مرحله یک شانزدهم نهایى جام حذفى روز دوشنبه در رفسنجان 
به مصاف مس این شهر خواهد رفت. طبق استعلام استقلال از کمیته انضباطى، 
، مربى این تیم، از این بازى محروم هستند و نمى توانند  زبیر نیک نفس و بهزاد غلامپور
آبى پوشان را همراهى کنند. سایر بازیکنان مشکلى براى حضور در این بازى ندارند. 

مسابقات معوقه جام حذفى ایران روز دوشنبه هفته جارى برگزار خواهد شد.

فرهاد مجیدى که پس از کسب قهرمانى بدون شکست با استقلال در لیگ 
بیست ویکم توانست به عنوان سرمربى راهى لیگ امارات شود، درنهایت پس از 
یک فصل ونیم دیروز از این تیم جدا شد. این درحالى بود که او تنها مربى لژیونر ایران 
در لیگ هاى خارجى به شمار مى رفت. اگرچه مجیدى در امارات شروعى خیره کننده 
داشت، اما در ادامه، اوضاع به کام او خوب پیش نرفت و حضور کلباء در رده هاى 
پایین جدول لیگ امارات باعث شد تا درنهایت در توافقى دوطرفه، همکارى اولین 

سرمربى لژیونر ایرانى با باشگاه اماراتى به پایان برسد.
در روزهاى گذشته و در شرایطى که اوضاع براى مجیدى در امارات خوب پیش 
نمى رفت، شایعاتى در فوتبال ایران به راه افتاده بود که حاکى از بازگشت قریب الوقوع 
فرهاد به لیگ برتر بود، اما مدیر برنامه هاى فرهاد مجیدى تمام شایعات پیرامون 

بازگشت مجیدى به لیگ برتر  ایران را تکذیب کرد.
او گفت: »جدایى فرهاد و اتحاد کلباء خواست طرفین بود و امروز در یک نشست 
دوستانه، طرفین به این همکارى پایان دادند، اما به طور حتم این پایان کار مجیدى 

در امارات نخواهد بود.«
محبوبیت مجیدى در امارات به سال هاى دور و دوران بازیگرى اش  در فوتبال این 
کشور بازمى گردد و او توانسته این محبوبیت را تا به امروز در امارات حفظ کند، اتفاقى 
که باعث مى شود تا جایگاه مجیدى حتى با کسب نتایج اخیر هم متزلزل نباشد. 
مدیر برنامه هاى سرمربى سابق استقلال در این خصوص تاکید کرد: »فرهاد نه تنها 
برنامه اى براى بازگشت به فوتبال ایران ندارد، بلکه احتمالا به زودى با تیم جدیدش 

قرارداد امضا خواهد کرد.«
این مى تواند بمب خبرى جدید در فوتبال ایران و امارات باشد و باید به زودى شاهد 
یک انتقال هیجان انگیز در نیمکت یکى از تیم هاى اماراتى باشیم، مسئله اى که مدیر 
برنامه هاى مجیدى هم از آن خبر مى دهد: »صحبت هاى مقدماتى انجام شده و فکر 
مى کنم در روزهاى آینده فرهاد مجیدى با تیم جدیدى در لیگ امارات قرارداد امضا 
خواهد کرد، شرایط براى همکارى او در فوتبال امارات فراهم است و آنچه به طور قطع 

مى توانم بگویم این است که مجیدى فعلا برنامه اى براى بازگشت به ایران ندارد.«

] شهروند [  میرشاد ماجدى، رئیس هیأت فوتبال استان تهران، صبح روز شنبه در 
روز پایانى اردوى استعدادیابى تهران حاضر شد و درباره دلیل حضور صبحگاهى خود 
در کمپ تیم هاى ملى گفت: »در روز پایانى استعدادیابى نهایى هیأت فوتبال استان 
تهران هستیم. از سه ماه پیش با نامه هایى که براى شهرستان ها و حوزه ها ارسال 
کردیم، خواستار معرفى استعدادها شدیم. 470 بازیکن شناسایى شدند و این اسامى 
به استعدادیاب ها معرفى شد. در این ایام استعدادیاب هاى ما در دو حوزه شهرستان و 
فوتبال برتر تهران کار کردند. درنهایت 140 بازیکن به مرحله نهایى رسیدند که این بازیکنان 
از تاریخ هشتم تا دوازدهم اسفندماه به صورت شبانه روزى در مرکز ملى فوتبال اسکان 

داده شدند و البسه هم گرفتند.«
او درباره اینکه از این جمع چه تعداد معرفى مى شوند، عنوان کرد: »بعد از پایان 
تمرینات امروز 40 تا 50 بازیکن تهرانى به ما معرفى خواهند شد. سه شنبه همین هفته 
مسابقات رده برتر جوانان تهران هم به پایان مى رسد و قصد داریم بازیکنان منتخب 
را به دسته هاى 22 نفرى تبدیل و دوباره اردوى شبانه روزى برپا و بازیکنان باقیمانده را 
ارزیابى کنیم. در استان هاى دیگر هم این پروژه انجام خواهد شد. جمعه آینده به استان 
سیستان وبلوچستان مى روم که کار نهایى آنجا هم انجام شود. قصد داریم تعداد کل 
استعداد ها را به 160 نفر برسانیم تا سرمربى بعدى تیم جوانان ایران از این افراد استفاده 
کند.«ماجدى در پاسخ به سوالى درباره رهایى تیم جوانان بعد از جام جهانى گفت: 
»تیم جوانان ما رها نشده است. این تیم در دقایق اضافه به تیم جوانان عراق باخت. 
مرفاوى براى آن تیم زحمت کشید. او در گذشته بازیکنان بزرگى مانند جبارى و آندو را به 
فوتبال ایران معرفى کرد و با کار در این حوزه آشنا بود. ما براى تشکیل دوباره تیم جوانان 
نمى توانیم از تیم نوجوانان استفاده کنیم، چون فاصله سنى سه سال است. از برخى از آن 
بازیکنان استفاده مى شود و بازیکنان جدید را نیز دعوت مى کنیم. تنها کار ما شناسایى 

است و بازیکنان منتخب را در اختیار مربیان قرار خواهیم داد.«
»آیا مربیان آینده ما در رده هاى پایه مشخص شده اند و عبدى از نوجوانان به جوانان 
خواهد آمد؟« ماجدى در واکنش به این سوال تصریح کرد: »اینطور نیست که ایشان از 
نوجوانان به جوانان بیاید. کاندیداها هنوز مشخص نیستند. ما هم مثل شما خبرنگاران 
در  مربیگرى  آنها  اولویت  اما  بیایند،  پایه  تیم هاى  به  مربیان  بهترین  علاقه مندیم 
لیگ هاست. یکى مانند مرفاوى در تیم جوانان خوب کار کرد. اعتقاد دارم سواى مباحث 
مالى، عشق باید در وجود مربى باشد تا در چنین رده هایى کار کند. دنبال این هستیم با 

بهترین ها به توافق برسیم.«
عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال ادامه داد: »موضوع زبان دوم بازیکنان براى ما 
اهمیت دارد، اما آنقدر کارهاى دیگر روى هم تلنبار شده که نتوانستیم در این زمینه براى 

جوان ها برنامه ریزى کنیم. هرکسى زبان دوم بلد باشد، در فوتبال تساعدى بالا مى رود.«
ماجدى درباره لزوم جوان گرایى در تیم هاى لیگ برتر گفت: »ما فقط مى توانیم قانون 
بگذاریم که تیم ها چند بازیکن جوان و امید در لیست خود قرار دهند، اما نمى توانیم 

مربیان را مجبور به استفاده از بازیکنان جوان کنیم.«
رئیس هیأت فوتبال درباره زمان برگزارى مسابقات لیگ هاى پایه که مورد سوال 
بسیارى است نیز این توضیحات را ارائه کرد: »براى اینکه درباره شکل برگزارى مسابقات 
پایه توضیح بدهم زمان زیادى لازم دارم، اما مختصر عرض کنم که تعداد زمین هاى ما در 
تهران با تعداد بازى ها همخوانى ندارد. تعداد مسابقات ما با تعداد داوران نیز همخوانى 
ندارد. از سویى باید فکر درس بچه ها هم باشیم. ما نمى توانیم ساعت 12 ظهر تابستان 
یا 9 صبح زمستان براى بازیکنان این رده بازى بگذاریم. مشکلات زیاد است و باید آرام آرام 
برطرف شود.«او در پاسخ به سوال خبرنگارى مبنى بر اینکه چطور در تمام طول هفته 
مشغول به کار هستید و به نوعى هیأت فوتبال از نگاه او تعطیلى ندارد، عنوان کرد: »از 
زمانى که به عنوان رئیس هیأت فوتبال انتخاب شدم تا انتخابات بعدى 19 ماه فرصت 
غ از هر بحث و موضوعى بناى خودم را روى کار قرار داده ام، همکارانم هم این  دارم. فار
را متوجه شدند. راجع به مدیریت قبل حرف نمى زنم. اگر کار نکنیم و بازدهى نداشته 
باشیم، فوتبال مى خوابد. مهم ترین چیز هم همین است. سه شنبه همین هفته 

استارت فوتسال شب هاى ماه مبارک رمضان را خواهیم زد.«
ماجدى درباره شروع دوباره فوتسال زنان نیز این توضیحات را ارائه کرد: »ما اولین کارى 
که کردیم، بعد از چند سال فوتسال بانوان تهران را با حضور 20 تیم آغاز کردیم و براى زنان 
برنامه داریم. همین امروز کلاس سطح دوى فوتسال بانوان با حضور ملى پوشان و زیر 
نظر خانم مظفر انجام شد. علاقه مندان به فوتسال زنان کم نیستند. فوتسال زیر 14 
سال بانوان را هم راه اندازى خواهیم کرد. از شما اصحاب رسانه هم مى خواهم ما را در راه 

رسیدن به اهداف مان کمک کنید.«

مجیدیبهاستقلالبازنمیگردد

نکونام با خیال راحت مرد اول نیمکت 
استقلال است

  ] شهروند [  بعد از اعلام خبر برکناری فرهاد مجیدی از الاتحاد کلباء که جمعه عصر به طور رسمی از طریق این باشگاه رسانه ای شد، از روز گذشته اخباری مبنی 
بر احتمال حضور دوباره سرمربی سابق استقلال روی نیمکت این تیم شنیده می شد و عده ای معتقد بودند که اتمام همکاری مجیدی و کلباء می تواند تهدیدی 
آنچه مدیر برنامه های او اعلام کرده است، مجیدی به فوتبال ایران باز نخواهد گشت و  آبی ها، باشد، اما حالا براساس  جدی برای جواد نکونام، سرمربی فعلی 

نکونام حداقل تا پایان فصل روی نیمکت آبی ها خواهد ماند. 

گزارش

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

ماجدی: سرمربیگری عبدی در تیم جوانان هنوز مشخص نیست

بعد از اعلام خبر برکناری 
فرهاد مجیدی از الاتحاد 
کلباء که جمعه عصر 
به طور رسمی از طریق این 
باشگاه رسانه ای شد، از 
روز گذشته اخباری مبنی 
بر احتمال حضور دوباره 
سرمربی سابق استقلال 
روی نیمکت این تیم 
شنیده می شد و عده ای 
معتقد بودند که اتمام 
همکاری مجیدی و کلباء 
می تواند تهدیدی جدی 
برای جواد نکونام، سرمربی 
فعلی آبی ها، باشد، اما 
حالا براساس آنچه مدیر 
برنامه های او اعلام کرده 
است، مجیدی به فوتبال 
ایران باز نخواهد گشت 
و نکونام حداقل تا پایان 
فصل روی نیمکت آبی ها 
خواهد ماند.


